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پشیمانی نوازی از آوردن کارت داور!
 بازی دوستانه مس رفسنجان و آلومینیوم برخلاف اسمش آنقدرها هم 
در طول بازی دوستانه پیش نرفت و دقایق زیادی با بحث و جدال لفظی 
همراه بود . در نیمه اول خطاهای شدیدی رخ داد که سبب شد لحظاتی 
بازی متوقف شــود. تکل های بلند میلاد فخر الدینی و محمدمهدی 
محبی سبب شده بود بازی از حالت دوستانه به جدی تغییر شکل پیدا 
کند. در این میان کادرفنی نیز ســعی داشتند بازیکنان را آرام کنند اما 
گاهی خودشان هم وارد جدال های لفظی می شدند. البته سرمربی های 

دو تیم یعنی ربیعی و رحمتی کمترین تنش را در طول بازی داشــتند. 
داور در نیمه نخســت کارتی به بازیکنان نشان نمی داد و کارتهایش را 
به همراه نداشت که سبب شد محمد نوازی، مربی آلومینیوم در بین دو 
نیمه این موضوع را به داور متذکر شود و داور بازی نیز از شروع نیمه دوم 
دست به جیب کار را آغاز کرد تا بتواند بازی را بیشتر کنترل کند. بازی 
سفت و سخت بازیکنان هر دو تیم سبب شد در این نیمه وحید محمد 
زاده، مدافع آلومینیوم پس از خطا و اعتراض کارت قرمز مستقیم دریافت 

کند. در این لحظه محمد نوازی که خودش بانی آوردن کارت ها شده بود 
به داور اعتراض کرد و می گفت باید در همان نیمه اول بازیکن حریف 
اخراج می شد. با این حال پس از چند دقیقه ده نفره بودن آلومینیوم، با 
وساطت ربیعی این بازیکن به زمین برگشت تا دو تیم در شرایط برابر 
بــازی را ادامه دهند.  اعتراض به داوری یکی از موضوعات مورد بحث 
فوتبال ایران اســت و مربیان حتی در بازی های دوستانه نیز دست از 

اعتراض به تصمیمات داور برنمی دارند.

ورزشی

اخبار کوتاه 

   امید کردی

انتخابات هشتم شــهریور فدراسیون فوتبال در شرایطی برگزار 
می شــود که هنوز تکلیف نهایی همه نامزدها مشــخص نیست 
و مشــخص نیســت که به جمع ســه نفره مهدی تاج، عزیزالله 
محمدی و میرشــاد ماجدی، فرد دیگری اضافه می شود یا خیر. 
کمیته بدوی حضور علی رضا اســدی، واعظ آشــتیانی و محمد 
آخوندی را به ســبب اینکه ۵ امضا از اعضــای مجمع عمومی 
فدارســیون فوتبال را که پیش شرط شرکت در انتخابات ریاست 
فدراســیون فوتبال اســت، به کمیته بدوی ارائه نداده اند، دارای 
اشــکال دانســته اند. در مورد بحث رد صلاحیــت گزینه های 
انتخابات فدراســیون، دبیرکل فدراسیون یعنی حسن کامرانی فر 
گفــت: هیچکدام از عزیزانی که ثبت نام کرده اند برای ریاســت 
فدراســیون تا این لحظه نه رد شدند و نه تایید. بعضی از عزیزان 
در پرونده ای که ثبت نام کردند یکسری مدارک نداشتند و ما هم 
نامه رسمی زدیم که مدارک شان را کامل کنند و دو روز فرصت 
دارنــد. اجازه دهید تا اســتیناف نظرش را بدهد و ۲۱ روز قبل از 
مجمع اعلام خواهد شــد. کمیته استیناف کاملا مستقل است و 
هر تصمیمی بگیرند برای فدراســیون قابل اجرا اســت. البته در 
این بین شــایعاتی در مورد قانونی نبودن حضور میرشاد ماجدی، 
سرپرســت فعلی فدراســیون در انتخابات شکل گرفته است که 
معــاون حقوقــی و پارلمانی وزارت ورزش در ایــن مورد گفت: 
در تمامی فدراســیون ها شــرایط به گونه ای است که سرپرست 
فدراسیون نمی تواند در انتخابات شرکت کند و فقط این وضعیت 
را در فدراســیون فوتبال می بینیم. این سوال مطرح است که آیا 

سرپرست فدراسیون می تواند در بخش ریاست فدراسیون شرکت 
کند یا خیر.

وی ادامه داد: بنابراین طبق اســاس نامه فدراســیون باید این 
موضــوع مورد بررســی قرار گیــرد. اگر اســاس نامه این اجازه 
را نمی دهد که سرپرســت فعلی تا زمان برگــزاری انتخابات در 
سمتش باقی بماند، حتما این اتفاق باید طبق نظر مجمع و هیئت 

رییسه رخ دهد.

معــاون حقوقی و پارلمانی وزارت ورزش و جوانان با اشــاره به 
اهمیت انتخابات فدراســیون فوتبال گفت: موضوعی که برای ما 
اهمیــت دارد اجرای قانون و عدالت به صورت توامان اســت و 
نمی توان یکی را بر دیگری ترجیح داد. باید شــرایط مســاوی و 
برابر طبق نص صریح قانون و اساس نامه فدراسیون فوتبال برای 
نامزدهای انتخابات فراهم شــود. حال باید منتظر تصمیم نهایی 
کمیته اســتیناف در این مورد باشیم، تصمیمی که به نظر خیلی 

بر نتیجه نهایی این انتخابات تاثیر گذار نخواهد بود. تقریباً همه 
نتیجه انتخابات را می دانند. با وجود ارتباط و لابی قدرتمندی که 
مهدی تاج رییس ســابق فدراسیون دارد، بعید است نام دیگری 
از صندوق انتخابات بیرون آید. وقتی به افراد حاضر در انتخابات 
و ســابقه شان می نگریم، متوجه چرایی اوضاع کنونی فوتبالمان 
می شــویم. دایره ای محدود از مدیران که در یک دهه اخیر در 
فوتبال ایران جایشــان را به یکدیگــر داده اند و تغییر مثبتی در 
مدت مسئولیتشــان از خود به جای نگذاشــته اند و حتی پیش 
آمده است که فوتبال ملی و باشــگاهی را با فاجعه ای هولناک 
رو در رو کرده اند. آخرین فاجعه هم به قرارداد ترکمنچای گونه 
فدراسیون فوتبال در دوره ریاست مهدی تاج با مارک ویلموتس 
بر می گردد. دو میلیون یورو برای ثبت نتایجی ضعیف همچون 
باخت به بحریــن و عراق به مرد بلژیکی پرداخت شــد و حال 
پس از رای دادگاه بین المللی کَس، بیش ســه میلیون یورو هم 
باید به خاطر فســخ قرارداد به ویلموتس داده شود. اما در نهایت 
تعجب هیچکــس از افرادی که در ثبت این قــرارداد فاجعه بار 
نقش داشته اند، جوابگوی وضع موجود نیستند. مشخص نیست 
چگونــه صلاحیت مهدی تاج که به همراه وزیر ســابق ورزش 
از مقصــران اصلی بزرگتریــن محکومیت مالــی تاریخ ورزش 
کشــور اســت، برای حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال تایید 
شده اســت. در هر حال مهم ترین چالش پیش روی فدراسیون 
جدید آماده سازی تیم ملی برای حضوری آبرومند در جام جهانی 
قطر، برگزاری اردوهای مناســب و بازی های دوستانه مطلوب 
و همچنیــن تعیین تکلیف نیمکت تیم ملی اســت. نیمکتی که 
احتمــالًا بعد از انتخاب مهدی تاج به عنوان رییس فدراســیون، 

باید شاهد تغییر سرمربی آن باشیم. مشخصاً برنامه های تدوین 
شــده نامزدها باید دارای محور هــای اصلی همچون حرفه ای 
ســازی باشــگاه ها، برنامه های اقتصادی و تجهیز و استاندارد 
سازی زیرساخت های فوتبال باشد. البته در سال های اخیر شاهد 
قــول ها و وعده های باورنکردنی از ســوی نامزدهای انتخابات 
فوتبال بوده ایم، وعده هایی که آنچنان عملی نشــده اند و فقط 
برای جلب توجه عنوان شــده اند. مشــکلاتی از جمله حرفه ای 
ســازی دقیق باشــگاه ها، ورود بانوان به ورزشــگاه ها، سایه و 
تهدید تعلیق بر فوتبال کشــور و آوردن سیستم های رادیویی و 
VAR سالهاســت که وجود دارد و تدبیری برای حل همیشگی 
این مشــکلات اندیشیده نشده اســت. در این انتخابات، انتخاب 
بین بد و بدتر برای ریاست فدراسیون مطرح است. نام هایی که 
در گذشــته در عملکرد و  سابقه مدیریتی شان نقطه مثبتی برای 
تغییر و تحول در اوضاع فعلی فدراسیون فوتبال دیده نمی شود، 
نباید انتظاری برای پیشرفت فوتبال در سالهای پیش رو داشت. 
ســالهای سال است که در حوزه پرورش مدیران کارآمد، ضعیف 
عمل کرده ایم و حال با بن بســتی تمام نشــدنی در این حوزه 
مواجه هســتیم. همین موارد باعث می شود که چراغ امیدواری 
و خوشبینی به آینده فدراســیون فوتبال به خاطر چرخه معیوبی 
که در حال تصمیم گیری است، خاموش شود. مشتی از خروارها 
خاکــی که فوتبالمان زیر آن دفن شــده را همین افراد حاضر در 
انتخابات فدراسیون زحمتش را کشیده اند. وقتی افراد نادرست در 
جای نادرســت قرار می گیرند، این وضع اسفناک روی می دهد. 
با چرخ دنده های زنگ زده و چفت نشــده نباید انتظار خروجی 

مطلوب را داشته باشیم.

 واکنش کمیته ملی المپیک 
به انصراف تیم امید

 در حالی که بعد از بازی شــب گذشــته تیــم فوتبال امید 
برابر پرسپولیس، مهدی مهدوی کیا و دیگر عوامل تیم امید 
از انصراف این تیم جهت شــرکت در بازی های همبستگی 
کشــورهای اســلامی خبر دادند، کمیته ملی المپیک از این 

اتفاق اظهار بی اطلاعی می کند.
کیکاووس سعیدی، دبیرکل کمیته ملی المپیک در واکنش 
به این ماجرا گفت: مکاتبه ای تا این لحظه از سوی فدراسیون 
فوتبال در خصوص انصراف تیم امید صورت نگرفته و ما این 
موضوع را فقط در رسانه ها شنیده ایم. این تیم باید چند روز 
دیگر به مســابقات اعزام شــود و اینکه در چنین فاصله ای 

انصراف دهند، به هر حال تبعات زیادی خواهد داشت.
وی در خصــوص هزینه های صورت گرفته برای اعزام تیم 
امید عنوان کرد: ثبت نام انجام شــده، ورودی ورزشــکاران 
پرداخت شده، بلیت ها گرفته شده، اسکان تهیه شده و تمامی 
این ها هزینه داشته است. قطعا انصراف تیم فوتبال امید می 

تواند ضرر مالی هم در پی داشته باشد. 
دبیرکل کمیته ملــی المپیک در خصــوص اینکه واکنش 
مسئولان برگزاری بازی های کشورهای اسلامی به انصراف 
تیــم امید چه خواهد بود، گفت: فعــلا که انصراف به ما هم 
اعلام نشــده اســت. به هر حال اگر این اتفــاق بیفتد، باید 

راهکاری برای آن در نظر بگیریم.

 رحمتی بازیکن کلمبیایی را 
به میدان فرستاد 

ســید مهــدی رحمتی که بــرای تکمیل کــردن تیم خود 
ســراغ گزینه های خارجی رفته برای ارزیابی بازیکن خارجی 
جدیدش، در بازی دوســتانه مقابل مس رفسنجان دقایقی به 
او میدان داد. هانســل زاپاتا، بازیکن ۲۷ ساله کلمبیایی است 
که طی ســه فصل و نیم اخیر تحت قرارداد باشگاه لا اکیداد 
کلمبیا بــوده و در این مدت به عنــوان بازیکن قرضی برای 
تیم های میلوناریوس کلمبیا، شــریف تیراســپول مولداوی و 
اســلاون بلوپو کرواســی به میدان رفته است.زاپاتا که صبح 
شنبه وارد تهران شده بود تا کارهای پیوستنش در آلومینیوم 
نهایی شــود یک روز پس از حضور در فوتبال ایران فرصت 
بــازی پیدا کرد. البته کمبود مهــره در تصمیم رحمتی برای 
بــازی دادن به زاپاتا بی تاثیــر نبود چرا که یک روز قبل ۱۱ 
بازیکن الومینیوم مســابقه پرفشــاری با گل گهر داشــتند و 
کادرفنی این تیم همه بازیکنانش را در اختیار نداشــت. این 
بازیکن توانایی بازی در پســت وینگر راست و چپ را دارد و 
روز گذشــته به جای اسماعیل شریفات در پست دفاع راست 
به میدان رفت. او همچنین می تواند جای محمد علی نژاد که 

به سپاهان رفته را در پست وینگر چپ پر کند.

 استعفای مهدوی کیا از تیم امید 
تکذیب شد

در حالــی که پس از انصراف ایران از بازیهای کشــورهای 
اسلامی شایعات زیادی پیرامون آینده این تیم مطرح می شد، 

فدراسیون فوتبال به این شایعات واکنش نشان داد.
در اطلاعیه فدراسیون فوتبال آمده است:

یکی از خبرگزاری ها ســاعتی پیــش در خبری بی پایه و 
اساس، اعلام کرده که مهدی مهدوی کیا از هدایت تیم امید 

ایران استعفا کرده است.
ایــن خبر از پایه کذب و بی اســاس بوده و مهدی مهدوی 
کیا هیچ گونه اســتعفایی نداده و همچنان سرمربی تیم امید 

ایران است.
لطفا همکاران رسانه ای در خبرگزاری ها و سایتها و روزنامه 
های ورزشــی در انتشــار اخبار دقت کنند و به شنیده ها و 
شــایعات اکتفا نکنند. مدیران تیم امید همواره برای رســانه 
های محترم در دســترس و پاســخگوی هر سوال و ابهامی 
هســتند تا شایعات بی اساس در فضای رســانه ای و افکار 

عمومی فوتبال ایران منتشر نشود.«
به این ترتیب تیم ایران با هدایت مهدوی کیا کار خود برای 

رقابتهای مقدماتی المپیک پاریس را ادامه می دهد.

»امتیاز« بررسی می کند؛

فاز جدید حواشی انتخابات فدراسیون فوتبال

مجید نامجو مطلق پیشکســوت باشگاه استقلال در گفتگویی درباره شرایط تیم با ساپینتو 
پیش از شروع مسابقات بیان کرد: برنامه آماده سازی خوبی برگزار شده؛ تمرینات مرتب بوده 
و اردوی خوبی در کشور ترکیه برگزار شده است. البته اردو در فضای بسته بود و خیلی نمی 
توان صحبت کرد ولی برنامه ریزی خوبی بود. امیدوارم شرایط به گونه ای باشد که تیم بتواند 
در مسابقات قهرمان شود. نمی توان از حالا درباره تیم قضاوت کرد. اعتقادم این است که باید 
منتظر بمانیم تا ساپینتو از فوتبال و بازیکنان ما شناخت پیدا کند. باید به او زمان بدهیم و بعد 
درباره اش قضاوت کنیم.  او سپس درباره شرایط استقلال در خط حمله و اینکه گفته می شود 
تیم هنوز وینگر ندارد اضافه کرد: بازیکنان خوبی جذب شده اند. از فصل گذشته بازیکنان خوبی 
در تیم حضور دارند ولی در دو پست همچنان برای تقویت ظرفیت وجود دارد و به نظرم باید 
یک پلی میکر جذب تیم شود. امیدوارم در این فاصله بازیکنان مورد نظر جذب شوند و جای 

خالی بازیکنان ارزشمند تیم نظیر دانشگر و حسین زاده پر شود.
ســوال بعدی درباره دیدار هفته ابتدایی استقلال برابر سپاهان بود که او در واکنش به این 
سوال گفت: تیم سپاهان تیم بسیار پرمهره و خوبی است. بازیکنان خوبی جذب این تیم شده 
اند و مهم تر از همه اینکه با توجه به رزومه مورایس، مربی بســیار خوبی دارند. بازی بسیار 
ســختی است و برای قهرمانی بازی های اول از نظر  فنی و روانی خیلی خیلی مهم است. 
این پیروزی می تواند اعتماد به نفس را افزایش بدهد. نامجومطلق درباره شــرایط تیم امید 
و انصراف این تیم از حضور در بازی های کشــورهای اسلامی اضافه کرد: اصلا تیم امید را 
کنار بگذارید. تیم های پایه را در نظر بگیرید که اصلا شرایط خوبی در این رده ها نداریم. در 
صورتی که در تمام دنیا به اندازه تیم های بزرگسال برای تیم های پایه برنامه ریزی می کنند 

و به همین دلیل هم هست که در این زمینه موفق عمل می کنند. 

در حالی که کمتر از شش ماه تا جام جهانی ۲0۲۲ قطر فرصت 
باقی اســت، AFC پس از مشــورت با فیفا و همچنین کمیته 
برگزاری مسابقات، فرمت جدید مرحله مقدماتی جام جهانی را به 

صورت رسمی اعلام کرد.
باتوجه به افزایش تعداد تیم های حاضر در جام جهانی، ســهمیه 
AFC نیز از 4+۱ به 8+۱ رســیده و به این ترتیب احتمال دارد 
در جام جهانی بعدی 9 تیم از قاره آســیا حضور داشته باشند که 
طبیعتا این افزایش ســهمیه، تغییر در فرمــت بازی ها را نیز در 

پی دارد.
بر اساس تصمیم AFC رقابت های مقدماتی جام جهانی چهار 
دور خواهد بود و تمام 4۷ تیم ملی حاضر در کنفدراسیون فوتبال 

آسیا از شانس صعود به جام جهانی برخوردار خواهند بود.
دور اول مقدماتی: ۲۲ تیم که در رنکینگ قاره ای جایگاهی بین 
۲6 تا 4۷ دارند، به صورت رفت و برگشت به مصاف هم می  روند 

تا ۱۱ تیم پیروز به مرحله بعدی راه پیدا کنند.
* دور دوم مقدماتــی: یازده تیم برنده بــه همراه ۲۵ تیم اول 
رنکینگ AFC در این مرحله حضور خواهند داشت. 36 تیم در 
9 گروه چهار تیمی تقسیم می شوند و به صورت رفت و برگشت 
به مصاف هم می روند تا در پایان ۱8 تیم برتر )دو تیم نخســت 

هر گروه( به دور نهایی راه پیدا کند.
* دور ســوم )نهایی( مقدماتی: ۱8 تیــم صعودکننده به این 
مرحله، به صورت اتوماتیک در جام ملت های آســیا نیز حضور 
خواهند داشــت اما بــرای صعود به جام جهانــی باید رقابت 
سنگینی را پشت ســر بگذارند. در این مرحله سه گروه شش 

تیمــی وجــود دارد که پــس از رقابت هــای دوره ای رفت و 
برگشــت، دو تیم نخســت هر گروه به صورت مستقیم راهی 

می شوند. جهانی  جام 
* دور چهارم مقدماتی )پلی آف آسیایی(: تیم های سوم و چهارم 
هر گروه )شــش تیم( در ۲ گروه ســه تیمی قرار می گیرند و سر 
گروه به صورت مستقیم راهی جام جهانی می شود. تیم های دوم 
نیــز به صورت مســتقیم دیدار خواهند کرد تا ســهمیه پلی آف 

قاره ای را مشخص کنند.
به عبارتی در این فرمت ۵ قدرت کلاســیک فوتبال آسیا ایران، 
ژاپن، کره جنوبی، استرالیا و عربستان شانس بالایی برای صعود 
خواهند داشت و شاید با سختی چندانی هم مواجه نشوند و علاوه 
بر آن ها تیم هایی نظیر قطر، ازبکســتان، امارات، عراق، چین و... 

نیز از شانس مطلوبی برای صعود برخوردار خواهند بود.

محمد قریشی مدافع تیم ذوب آهن درباره اردوی تهران و بازی 
هــای تدارکاتی این تیم گفت: ما یک دوره بدنســازی خوب را 
در اصفهان پشــت سر گذاشــتیم. حدود ۱۲ روز در تهران اردو 
داشتیم و بازی های دوستانه خوبی را برگزار کردیم. نمی توانیم 
بگوییم که نتایج بازی های دوستانه برای ما اهمیت دارد اما این 
مســابقات باعث افزایش هماهنگی بین بازیکنان شد. امروز نیز 
یــک بازی تدارکاتی دیگر برابر خیبر خرم آباد برگزار می کنیم و 
ســپس برای ادامه کار راهی اصفهان می شویم تا با آماده ترین 

شکل ممکن راهی مسابقات شویم.
وی درخصوص اینکه ذوب آهن تمریناتش را زودتر از سایر تیم 
ها آغاز کرد، گفت: معمولا آقای تارتار همینطور هســتند و تیم 
هایشــان زودتر از سایر باشگاه ها تمریناتشان را آغاز می کردند. 
امیدوارم که امسال بهتر از فصل قبل نتیجه بگیریم و ذوب آهن 

را به جایگاه واقعی اش برگردانیم.
قریشــی درخصوص دیــدار هفته نخســت ذوب آهن در لیگ 
جدید نیز اظهار داشــت: قرعه اینگونه شد که در هفته اول برابر 
پرســپولیس به میدان برویم. این بازی در فولادشهر و در زمین 
خودمان برگزار خواهد شــد. پرسپولیس تیم خوب و بزرگی است 
و امســال بازیکنان خوبی را جذب کرده اســت. مطمئنا تیم ما 
برنامه هــای خاص خودش را دارد. دوســت داریم تا لیگ را با 
کسب بهترین نتیجه شروع کنیم. تلاش می کنیم عملکرد خوبی 

داشته باشیم.
بازیکــن ذوب آهن درخصوص اینکه اولیــن دیدار فصل برابر 

پرســپولیس سخت و دشوار است، توضیح داد: این را قبول دارم. 
آنها تیم بزرگی هســتند و تیم خوبی بســته اند. تیم ما نسبت به 
ســال قبل حفظ شده و بازیکنان خوبی اضافه شده اند. ان شاءالله 

که نتیجه خوبی کسب کنیم.
وی درباره حضور هم تیمی ســابقش یعنی قاسم حدادی فر در 
کادرفنی ذوب آهن پاســخ داد: واقعا باعث افتخار بود که در کنار 
آقای حدادی فر بازی کــردم. چیزهای زیادی از او یاد گرفتم و 
واقعا بازیکن بزرگی بودند. مطمئنا با این شخصیت و لول کاری 
که دارند، می توانند پیشــرفت کنند. ما دعاگوی ایشان هستیم و 

امیدوارم موفقیت های دوران بازیگریشان را تکرار کنند.
قریشی درخصوص پرتاب های بلندش در ترکیب ذوب آهن گفت: 
با آمدن نادر محمدی فکر می کنم بهتر اســت کار را به دســت او 

بسپاریم و خودم برای گلزنی و زدن ضربات سر جلو بکشم.

باشــگاه پرسپولیس امیدوار بود که پس از بازی با تیم امید، توافق با مهاجم برزیلی را رسما مخابره 
کند اما ۲4 ســاعت پیش از این بازی، بخش بین الملل این باشگاه ایمیلی از مهاجم برزیلی دریافت 
کرد که این مضمون را در خود داشت: »به ایران نمی آیم.« او علت این موضوع را مسائل امنیتی در 
ایران عنوان کرد تا پرونده یک مهاجم خارجی دیگر هم در پرسپولیس بسته شود. باشگاه پرسپولیس از 
ماجراهای کاسیانو دیاز که 40 روز به طول انجامید و در نهایت فرجام خوشی نداشت، ترجیح می دهد 
نام گزینه هایش را علنی نکند. با این حال مدیران باشــگاه در مذاکره با این گزینه آخری، بیشــترین 
انعطاف را از خود به خرج دادند و حتی درویش به محمد محمدی اعلام کرد که »تمام خواسته های 
او را اجابت کنید« اما در نهایت یک اتفاق خارج از کنترل باشــگاه، باعث شد تا این بازیکن به ایران 
نیاید. پرســپولیس حدود ۷00 هزار دلار برای مهاجم برزیلی در نظر گرفته بود که بخشــی از آن به 
باشگاهش برای رضایت نامه می رسید و عمده آن به عنوان دستمزد در اختیار بازیکن بود. همچنین پس 
از مذاکرات اولیه، این مهاجم برای گل و پاس گل رقمی را از باشــگاه پرسپولیس درخواست کرد که 
بلافاصله مورد قبول درویش و محمدی قرار گرفت. باتوجه به عملکرد گزینه یحیی در سری B برزیل 
و عملکرد قابل قبول او و همچنین سن و سال پایین )۲۷ ساله( درویش امیدوار بود که یکی از بهترین 
خارجی های چند سال اخیر فوتبال ایران را به خدمت بگیرد و مشکل خط حمله پرسپولیس را حل کند 
اما منتفی شدن این گزینه باعث شد او به سراغ پروژه جدید برود. پس از ماجراهای پیش آمده کاسیانو 
که باعث شد تا قیمت او از ۲۵0 هزار به ۵00 هزار یورو برسد، باشگاه پرسپولیس تصمیم گرفت که 
نام گزینه های موردنظر را به هیچ عنوان علنی نکند تا امکان نقش آفرینی را از واسطه ها بگیرد و تنها 
با یک یا دو ایجنت در ارتباط باشد. آنها تصور می کردند که نفراتی از ایران برای اینکه گزینه های خود 
را به باشگاه تحمیل کنند، پس از افشای نام مهاجم، در ارتباط با او تلاش می کردند تا از حضورش در 

ایران جلوگیری کنند تا دستمزدش را به قدری بالا ببرند که باشگاه توان جذب نداشته باشد.

در فاصله حدود ۱۱ روزه به لیگ بیســت و دوم، هنوز تکلیف جذب مهاجم توســط پرسپولیس 
مشــخص نشده است و این موضوع با نگرانی بزرگی از سوی کادرفنی و هواداران دنبال می شود. 
این در حالی اســت که پرســپولیس در حال حاضر حامد پاکدل و مهدی عبدی را در اختیار دارد. 
مهدی عبدی جوان هم با پیشنهاد رسمی ۵00 هزار دلاری باشگاه چاوز پرتغال مواجه شده است.

پرسپولیس در شرایطی به دنبال مهاجم خارجی است که در بیشتر پیشنهادات خود مبلغی پایین تر 
از این عدد را برای جذب بازیکن در نظر گرفته است و در این شرایط باید توصیه کرد که از سرمایه 
خود به شکل بهتری سود ببرند. مهدی عبدی که در دوره کالدرون به عنوان یک استعداد جوان به 
این تیم اضافه شد، خیلی زود با گلزنی در دربی نام خود را بر سر زبان ها انداخت. او در ادامه با ثبت 
گل های تاریخ ساز در نیمه نهایی و فینال لیگ قهرمانان، نوید ظهور یک مهاجم قابل اعتنا را در 
ترکیب سرخپوشان داد. اما شرایط در نهایت به شکلی پیش رفت که اعتمادها همچنان نسبت به 
این بازیکن کمتر از حدی  شده که او را به عنوان مهاجم اول و تاثیرگذار لقب دهند. شاید بیشتر این 
مساله به خود عبدی نیز برگردد؛ جایی که او علیرغم جوانی خود توانسته ثبت کننده لحظات تاریخی 
این باشگاه لقب گیرد اما ممارست و تلاش او برای دستیابی به موفقیت به سمتی پیش نرفته که 
بتواند خود را در جایگاه مهاجم اول جا بیندازد.عبدی اما برای فصل جدید برنامه ویژه ای دارد. حضور 
نفراتی قابل اتکا برای پاس های طلایی همچون مهدی ترابی، سعید صادقی، دانیال اسماعیلی فر، 
سروش رفیعی و ... قطعا در صورتی که با آمادگی بدنی و ذهنی بالایی از سوی عبدی همراه باشد، 
او را به چهره اول خط حمله این تیم تبدیل می کند. عبدی در بازی روز گذشته پرسپولیس مقابل تیم 
المپیک ایران با انگیزه ای مثال زدنی و ویژه برابر رقیب حاضر شد تا نشان دهد علیرغم هجمه هایی 
که تنها معطوف به جذب مهاجم خارجی شده و بی توجهی کاملی را نسبت به پتانسیل کنونی تیم 

در پی داشته، آماده است تا یک اتفاق بزرگتر را در فصل بیست و دوم رقم بزند. 

 نامجومطلق: پیش بینی 
این شرایط تیم امید را می کردم

برای بازی با پرسپولیس برنامه داریمایران پای ثابت جام جهانی می شود!

عملیات فوق سری درویش 
برای خرید مهاجم!

 فریاد مهدی عبدی؛ 
از خارجی های شما بهترم!

قریشی: AFC پس از مشورت با فیفا؛


